
 

Besluitenlijst  
Onderzoekscommissie Sloeweg   

  

Besluitenlijst van de vergadering van 7 augustus 2015 

9.00 – 10.30 uur 

 
  

Voorzitter   Peter van Dijk (PVV) 

Aanwezig zijn de leden:             Tobias van Gent (VVD) 

                                                   Hannie Kool-Blokland (CDA) 

                                                   Ger van Unen (SP) 

                                                   Rutger Schonis (D66)                                                         

Tevens zijn aanwezig:                Simon de Visser, statenadviseur Financiën 

                                                   Arendo Schipper, statenadviseur Bestuurlijk-juridisch 

                                                   Annemieke Lobik, commissiegriffier 

                                                   Herman Sietsma, Necker van Naem  

                                                   Lauryan Bakker, Necker van Naem  

                                                   Maaike van Elteren, Necker van Naem 

 

1. Opening  

 

2. Vaststellen van de agenda:  

Toegevoegd wordt “namen van mogelijk te horen en interviewen personen”, bij agendapunt 3. 

 

3. Besluitenlijst en actielijst van vergadering 20 juli 2015 

In tegenstelling tot het vermelde was Hannie Kool-Blokland niet aanwezig. Verder akkoord. 

Alle actiepunten zijn afgehandeld en kunnen afgevoerd worden. 

 

De lijst van mogelijk te horen (en interviewen) personen wordt besproken. 

Hierover wordt een mail verzonden aan de aanwezigen; het wordt pas via de besluitenlijst 

gecommuniceerd zodra het definitief is. 

 

In de discussie brengt NvN ter sprake dat de Randstedelijke Rekenkamer in 2007 een relevant 

onderzoek heeft gedaan naar grote projecten in de Randstedelijke provincies. 

Zij sturen dit toe aan de commissie. 

 

Verder wordt vastgesteld dat we moeten focussen op de politiek, en niet de techniek. 

Het gaat over de rol van PS en de verhouding GS-PS. 

In de toekomst moet door dit onderzoek het algemene aanbestedingsbeleid verbeterd worden. 

 

4. Aangedragen bespreekpunten door Necker van Naem 

 

Uitvoering en planning van het onderzoek 

Simon vraagt of NvN de DG-stukken meeneemt in het onderzoek uit de Voor- en Najaarsconferenties. 

Niet al deze stukken zijn openbaar gemaakt. 

NvN zegt dat ze kunnen beschikken over alle stukken van het vorige onderzoek. Ze schatten in dat ze 

hieraan voldoende hebben. Sommige geheime stukken heeft NvN wel gezien, en zijn niét openbaar 

gemaakt. Mochten er toch meer informatie nodig zijn, dan zal NvN naar GS gaan met een verzoek 

hieromtrent. 

 

Afbakening naar 4 grote projecten (náást de Sloeweg: tesamen dan 5) 

Na discussie worden de volgende 4 grote projecten gekozen: 

Waterdunen, Perkpolder, Natuurpakket Westerschelde en Sluiskiltunnel. 

De volgende grote projecten zijn dan afgevallen: Thermphos, Marinierskazerne en Tractaatweg. 

 

Concept normenkader 

Zie de uitgedeelde stukken (worden nog in IBABS gezet) 
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Zie de “kritische momenten” bij project Sloeweg: een norm zou al zijn dat je regelmatig moet 

rapporteren, ook als er weinig nieuws is. Er zit een “gat” in het overzicht. 

Norm 1 zou moeten zijn dat duidelijk is omschreven wat een “groot project” is. Hiervoor heeft het Rijk al 

criteria geformuleerd. 

Het toerekenen van ambtelijke inzet kan ook bij de normen horen. 

De commissie gaat akkoord met het normenkader zoals omschreven door NvN. 

 

Kritische momenten PS voor het project Sloeweg 

Dit stuk is nog verre van af, het is bedoeld als een voorbeeld. Het kan ook helpen bij het kiezen van de 

te horen personen.  

We gaan proberen om (de laatste) hele dag te reserveren voor de externen. 

 

NvN wil ook groepsinterviews gaan houden, bijvoorbeeld met een afvaardiging van de Commissie 

E&M, en ook met GS, over de cultuur. 

 

Communicatie en afstemming tussen commissie, griffie en onderzoekers 

Voor de vergadering van 21 augustus komt er weer informatie van NvN, op basis daarvan zal een 

agenda worden gemaakt. 

 

NvN en de adviseurs van de griffie bespreken nog wat we verder gaan doen met alle opgevraagde 

informatie over de grote projecten.  

 

Er wordt nog afgesproken dat er geen vergoeding wordt gegeven voor het meewerken aan een 

interview, wel zullen we actief reiskostenvergoeding aanbieden. En voor de externen een “Zeeuws 

presentje”.  

 

5. Memo over kosten webcast hoorzitting 

 

De Statenzaal is de goedkoopste locatie, na de vergadering worden de mogelijkheden bekeken en 

wordt ervoor gekozen de hoorzittingen in de Statenzaal te houden. 

 

6. Rondvraag: geen 

7. Sluiting: 10.30 uur 

 

Actielijst: 

Datum Actie Door 

7-8-15 Toesturen van Onderzoek Randstedelijke Rekenkamer naar 

grote projecten in 4 Randstedelijke provincies (2007) 

Necker van Naem 

7-8-15 NvN stuurt informatie voorafgaande aan vergadering van 21-

8, daarvan wordt een agenda gemaakt 

Necker van Naem/ 

Annemieke 

 

 

Tijdschema: 

 

1
e
 vergadering Onderzoekscommissie Sloeweg 15 juli 2015 

Gesprek met Necker van Naem over onderzoeksvraag 20 juli 2015 

Verlenen opdracht aan onderzoeksbureau 29 juli 2015 

Vergadering Onderzoekscommissie; NvN aanwezig 7 augustus 9.00 uur 

Vergadering Onderzoekscommissie, NvN aanwezig 21 augustus 9.00 uur 

Hoorzitting 18 september 9.00-13.00 uur 

Hoorzitting 21 september v.a. 13.00 uur 

Hoorzitting 23 september de hele dag 

Tussen-rapportage in cie. Bestuur 11 september 

Tussen-rapportage in cie. Bestuur 16 oktober 

Rapport gereed  30 oktober 

Verzending rapport 4 november 2015 

Behandeling rapport in cie. Bestuur 20 november 

Behandeling in PS 11 december 

 




